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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2022/23:670 Rätten till färdtjänst

Under senare år har vi sett en allt striktare tillämpning av rätten till färdtjänst 
där funktionshindrade nekats den tillgänglighet som tidigare varit självklar. 
Personer tvingas driva sina rättigheter via domstol eftersom regioner och 
kommuner väljer en allt hårdare, och ofta felaktig, tolkning. Tidigare 
uppmärksammades detta främst i Region Skåne och Region Stockholm, men på 
senare tid även i övriga landet – nu senast i Kronoberg, där regionen överklagar 
förvaltningsrättens beslut att bevilja en ung synskadad person rätten till 
färdtjänst. Det är naturligtvis upp till regionerna att överklaga, men det är inte 
rimligt att några regioner till synes regelmässigt driver än hårdare tillämpning 
än vad lagstiftarna avsåg när lagen kom till i slutet på 90-talet. 

Den socialdemokratiska regeringen uppmärksammade detta och kritiserade 
regionernas allt snävare tillämpning. Dessutom tillsattes en översyn för att 
kunna förtydliga regelverket och säkra rätten till färdtjänst. Utredningen blev 
klar i mars och redovisade då ett antal förslag för att stärka funktionshindrades 
till till färdtjänst. 

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson blir därför: 

 

Avser statsrådet och regeringen att ta några initiativ för att stärka rätten till 
färdtjänst? 

………………………………………

Tomas Eneroth (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-05-15
Besvaras senast
2023-05-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


